
Skolebestyrelsesmøde 
17. august 2020 kl. 19.00-21.30 

  

 
Deltagere:  
Rasmus, Susanne, Kasper, Bjarke, Hans, 
Majbritt, Marianne, Karin, Jette, Susanne 
 
Afbud : Ingen 

 Karin og Majbritt præsenterer sig kort. 
Velkommen til jer 

1. De forældrevalgte konstituerer 
sig med formand og 
næstformand. 

15 min Kasper vælger at slippe formandsposten. 
Bjarke overtager formandsposten 
Susanne forsætter som næstformand 

2. Godkendelse af referat fra 16. 
juni 
 

 Godkendt 

3. Godkendelse af dagsorden og 
hvem skriver kort nyt? 

 Kort nyt: Rasmus 

4. Skolebestyrelsen på 
forældremøder 

• Fordeling på klassetrin 

• Temaer til fremlæggelse 
(bilag : Sidste års talepapir) 

30 min Bjarke: 0. klasse 
Rasmus:  1. klasse 
Hans: Hulen 
Susanne: 2-5. klasse 
Marianne: 4-6. klasse 
Kasper: 3. klasse 
Talepapir kan bruges som udgangspunkt, dog 
uden drøftelse af forældreovertagelsesdag. 
Der bliver lavet en pædagogisk weekend. 
Fredag eftermiddag samt lørdag. Så der er 
ikke i dette år behov for forældreovertagelse. 
Redigeret talepapir vedlagt referatet. 
 

5. Godkendelse af forretningsorden  
(Bilag: forretningsorden far 2019) 
 

15 min Godkendt uden ændringer. Skal skrives under 
til næste bestyrelsesmøde 
Husk afbud i god tid, så suppleanten kan 
indkaldes. 

6. Skolestart og Corona – JH 
orienterer og der drøftes 
forbedringer set i et 
forældreperspektiv 

6.b 
Svar på tillæg til kvalitetsrapporten 
 

30 min Det har været en positiv start. Vi skal undgå 
blanding af grupper/klasser. Derfor er  valgfag 
startet op klassevis.  
Der er fællessamling i skolegården, med god 
afstand.  
Der arbejdes på at lave et godt klub/sfo tilbud, 
uden der bliver for tæt kontakt.  
Hulen betragtes som en enhed, og børnene 
må derfor færdes som normalt.  
Der er stadig meget fokus på hygiejne. 
Forældrene har tilpasset sig 
afleveringssituationen i skolen. Komme/gå 
modul skal op at køre. Derfor skal forældrene 
benytte dette til beskeder. 



Tak til forældrene for hjælpen, til at 
personalet kunne deltage i co-teaching 
workshop dag.  
Forældrene fortæller at der er god struktur og 
information fra skole og Hulen. Der dog ikke 
så meget voksen kontakt i skolen, da børnene 
selv kommer i skolen. 
Karin (0. Klasse) oplever positiv kontakt ved 
aflevering på parkeringspladsen. Vigtigt at 
benytte Aula endnu mere.  
O. klasse velkomst blev flyttet fra klasselokalet 
til gymnastiksalen. Forældre og børn havde en 
god oplevelse med afstand. 
Majbritt oplever at børnene bliver mere 
selvstændige, da de selv skal tage vare på 
deres hverdag. Give besked om dagen til 
forældrene. 
Hvis Corona forsætter, hvad gør vi med 
diverse arrangementer? Tanken er at lægge 
de 2 forestillinger i foråret. Der tænkes 
alternative løsninger. 
 
 

6.b tillæg til kvalitetsrapporten  Svarene godkendt i bestyrelsen 

7. Skolestruktur kender endnu ikke 
et politisk udspil 

? Man er nået frem til en aftale, der formelt skal 
i byrådet. Hvis alle 11 punkter går igennem, vil 
der være en del penge sparet. Der etableres 
en ny skole ved Ry-hallen. 0-6. Klasse i 2-3 
spor. Den kobles på Knudsøskolen. Bjedstrup 
skolen flyttes til den nye skole.  
Jette uddyber det politiske udspil. 
Vigtigt at vi i vores høringssvar gør det tydeligt 
at man skal tage de gode kvaliteter med fra 
Knudsøskolen. Således at den ny skole 
udspringer af Knudsøskolen. Vi håber, at vi får 
indsigt i beregningerne. Hvordan ser det ud 
hvis Bjedstrup bliver friskole osv. Mere ro hvis 
vi kender detaljerne.   
Udspillet kommer i byrådet i starten af 
september. Derefter i høring.  
Ser positivt på forslaget, men er spændt på 
hvordan. 

8. Eksisterende principper 
Hvilke principper ønsker 
skolebestyrelsen at tage fat på i 
det kommende år? 

(bilag eksisterende principper) 

30 min Der skal laves et nyt princip for 
skole/hjemsamarbejde. Skolen er i gang. 
 
Knudsøskolens principper er gamle og 
opfylder ikke helt lovens krav.  vi vil arbejde 
på at kunne sige, at vi er med på de 
lovmæssige principper. 



 
De nuværende principper opdateres. Vi tager 
udgangspunkt i de  principper, der er lovkrav 
om at skolebestyrelsen skal lave. 

9. Kommende møde den 15.9  
 
 

 Evt. Mulighed for at invitere politikerne til 
dialog om ny struktur. 
Punkter til næste møde: 

• Forældresamarbejde 

• Trivselmåling 

• Kontraktmål udsættes 

 


